
 
 

 

Zápis z  jednání výboru VOS 

dne 15. prosince 2011   
 
Přítomni: Ing. F. Barták, doc. RNDr. Z. Trka, DrSc., RNDr. Petr Dolanský, doc. Ing. A. Čegan, CSc., 

 

 RNDr. Bohuslava Trnková, CSc.  

 

Program jednání výboru VOS dne 15. prosince 2011   

 
 

 

1. Kontrola plnění jednotlivých bodů zápisu ze dne 3. 11. 2011 . 

2. Projednání zápisu z KK ze dne 11. 11. 2011. 

3. Práce na novele zákona o VŠ. 

4. Náhrada za zrušený seminář v Olomouci. 

5. Prodloužení pracovní smlouvy s inspektorkou BOZP. 

6. KŠV Brno. 

7. Vyřazení tiskárny z evidence. 

8. Příprava XX. Sjezdu VOS. 

9. Různé: 

 Datum příštího výboru. 

 

 

 

Průběh jednání 
 

1. Výbor provedl kontrolu plnění bodů zápisu ze dne 3. 11. 2011. 

 K bodu 1) Výbor v souhlasu s návrhem kontrolní komise doporučuje pro případný jarní 

seminář téma Vybrané kapitoly zákoníku práce (vznik, změny a skončení pracovního poměru). 

Úkolem sekretariátu bude zjistit, zda vůbec mají ZO VOS o pořádání semináře v jarním termínu 

zájem, abychom ho zase nemuseli rušit.  

 K bodu 2) Výbor po diskuzi navrhl rozdělit prostředky získané z prodeje podílových listů 

fondu Pioneer do tří bank, z nichž jedna bude Česká spořitelna. Pro jednání sjezdu připraví RNDr. 

Trnková návrh konkrétního řešení. 

 K bodu 3) Úkol pro předsedu VOS, aby vstoupil do kontaktu s předsedou ČMOS pracovníků 

školství nadále trvá. 

 K bodu 5) Stanovisko právního oddělení ČMKOS k dotazu ZO VOS UHK bylo zasláno 

předsedovi této organizace. 

 K bodu 6) Výbor nenašel pochopení pro variantu daně ze vzdělání. Tato varianta je politicky 

neprůchodná. 

 K bodu 8)  Předseda VOS zaslal ministru školství dopis, v němž vyjádřil nesouhlas s jeho 

stanoviskem k práci akreditační komise. 



RNDr. Dolanský informoval výbor o besedě mezi vedením a zaměstnanci ZČU 

v Plzni, která se uskutečnila 29. listopadu a které se zúčastnil předseda VOS 

Ing. Barták. RNDr. Dolanský připraví písemnou zprávu o této akci a ta bude 

k dispozici na webových stránkách VOS. 

Výbor pověřuje sekretariát, aby písemně oznámil ZO VOS, které porušily Stanovy 

a Finanční řád VOS, že na základě rozhodnutí výboru ze dne 6. 10. 2011 jim je 

od 1. 12. 2011 pozastavena registrace ve VOS. Pokud do data konání Sjezdu VOS 

nedojde k nápravě, navrhne výbor Sjezdu zrušení registrace těmto ZO VOS. 

2. Projednání zápisu z jednání KK ze dne 11. 11. 2011. 

 K bodu 4) Na informačním materiálu dle bodu 2.8 Usnesení výroční konference VOS výbor 

pracuje v rámci přípravy XX. Sjezdu VOS. Podklady pro tento materiál připravuje RNDr. Trnková, 

konečnou podobu tomuto materiálu dá Ing. Barták. 

3. Novela zákona o vysokých školách: Ing. Barták a doc. Trka poskytli právnímu oddělení ČMKOS podklady 

pro připomínky k tomuto zákonu i k zákonu o finanční pomoci studentům. Na základě těchto podkladů 

vypracovalo právní oddělení stanovisko, které zaslalo ve vnitřním připomínkovém řízení vládě (k dispozici na 

webových stránkách VOS). V současné době probíhá vypořádání připomínek, Ing. Barták se za ČMKOS 

zúčastnil jednání Tripartity k tomuto zákonu.  

4. Výbor v souhlasu s návrhem kontrolní komise doporučuje pro případný jarní seminář téma Vybrané kapitoly 

zákoníku práce (vznik, změny a skončení pracovního poměru). Úkolem sekretariátu bude zjistit, zda vůbec 

mají ZO VOS o pořádání semináře v jarním termínu zájem, abychom ho zase nemuseli rušit. 

5. Výbor na základě velmi dobrých zkušeností ZO VOS prodloužil pracovní smlouvu s inspektorkou BOZP Bc. 

Helenou Bartákovou i na rok 2012.  

6. Doc. Trka podal výboru zprávu o situaci v KŠV Brno. Podíl VOS na investici do půdní vestavby se zvyšuje na 

696 657,- Kč v důsledku očekávaného růstu DPH. Záloha se nebude platit dříve než k 1. 7. 2012. Valná 

hromada rozhodla, že podílníkům nebude vyplácen podíl na zisku za rok 2011. Do konce března je třeba 

nahlásit nové zástupce do dozorčí rady pokud možno tak, aby byla zachována kontinuita. Výbor v této 

souvislosti žádá kontrolní komisi o stanovisko k situaci, kdy současný člen výboru a zástupce VOS v dozorčí 

radě již nebude kandidovat do výboru pro další volební období a současně by bylo z výše uvedených důvodů 

vhodné, aby VOS i nadále zastupoval v dozorčí radě KŠV. 

7. Výbor souhlasí s vyřazením tiskárny (rok pořízení 1995).  

8. Výbor soustavně pracuje na přípravě materiálů na XX. Sjezd VOS. Provedl kontrolu plnění jednotlivých úkolů 

a členové výboru budou nadále komunikovat pomocí e-mailu. Na lednovém jednání výbor schválí definitivní 

verze a poté je sekretariát bude distribuovat ZO VOS. 

9. Různé: 

 Výbor se seznámil s dopisem Ing. Jiřího Tučka, předsedy ZO VOS VŠTE v Českých Budějovicích. Jeho 

připomínky vezme do úvahy při případných jednáních o sloučení VOS s ČMOS pracovníků školství. 

 Datum příštího výboru:   19. 1. 2011. 

 

 

V Praze, 20. 12. 2011.            Za správnost: Ing. Barták 


